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Vänsterpartiet i Växjö kommun presenterar:

Vad hände på kommunfullmäktige 1/9?

Debatt om 
vuxenutbildning
En interpellation hade skickats in 
av Björn Kleinhenz (V) till Oliver 
Rosengren (M), ordförande i nämn-
den för arbete och välfärd. Detta med 
anledning av nedläggningen av den 
kommunala vuxenutbildningen som 
varit en omdebatterad fråga på senare 
tid. 

Lärarbehörigheten bland de privata 
utbildningsanordnarna är låg, på vissa 
utbildningar är endast var tredje lärare 
behörig. Rosengren menar att någon 
med lång yrkeserfarenhet kan vara nog 
så lämpad att undervisa som någon 
med lärarutbildning och behörighet. 

- Det finns naturligt-
vis sådana exempel, 
svarade Björn. Dock 
kan vi väl enas om 
att utbildning och 
behörighet alltid ska 
eftersträvas när vi 
pratar om vuxenut-
bildning. Den kom-

munala vuxenutbildningen som nyligen 
lades ner hade 100% behöriga lärare, en 
siffra samtliga privata anordnare befinner 
sig en bra bit ifrån.

Nytt avtal med 
tillgänglighetsrörelsen
Efter en lång process finns nu ett avtal om 
samverkan mellan kommunen, förening-
ar inom HSV (handikapprörelsen) och 
föreningen Funkibator. Modellen med 
valda samverkansråd ersätts med dialog-
möten i olika former. Det blir utvär-
deringar av hur samverkansavtalet 
fungerar i verkligheten, först i december i 
år och sedan efter ytterligare ett år. 

Avtalet ställer krav på nämnder och 
styrelser att ta in rörelsens åsikter i olika 
frågor. Rörelsen åtar sig att uppmuntra 
sina medlemsföreningar att använda 
medborgarförslag och allmänhetens 
frågestunder för att få sina ärenden och 



åsikter upp på kommunens dagordningar.

Carin Högstedt 
(V) yrkade bi-
fall till förslaget 
med hopp om 
och någorlunda 
trygg i att det 
ska leda till-
gänglighetsar-
betet framåt.

Skenande arbetslöshet
I pandemins spår kan Växjö kommun 
och regionen notera nästan dubbla var-
sel jämfört med förra året. 

Kommunstyrelsens ordförande Anna 
Tenje (M) redovisade siffror över 
situationen på arbetsmarknaden, ung-
domsarbetslösheten är skenande. 

Småföretagen, 
ensamföre-
tagen – vilka 
finns gott 
om i vår 
region – har 
svårigheter, då 
de inte omfat-
tas av statens i 
övrigt generö-
sa företags-
bidrag. 

Regeringen har lovat kommunerna att 
bidra till merkostnader uppkomna på 
grund av Covid-19. I Växjö kommun är 
summan 17 miljoner, som förväntas an-
lända till kommunens kassa inom kort. 

Svar på tal
På ledamöternas frågestund undrade 
Ricardo Chavez (KD) var Vänster-
partiet har hört att privata aktörer 
ställer krav på att kommunen ska 
stänga särskilda boenden? 

Han ville också veta om Vänsterpartiet 
tänkte stänga alla privata boenden om 
de kom till makten och var skulle de då 
göra av alla gamla som bodde på dessa 
boenden? 

Johnny Werlöv (V) svarade att det var 
en begäran från ett privatboende att 
stänga kommunala boenden för att öka 
sin egen beläggning. 

Att stänga alla privata boenden? Nej, 
vi har aldrig sagt att det inte ska finnas 
välfärd i annan form än kommunal, det 
vi är emot är vinstuttag på skattefinan-
sierad välfärd. 

Oavsett om det finns privata boenden 
eller ej så är det kommunens ansvar att 
tillhandahålla äldreomsorg. Det kan ju 
hända, det har vi sett i skolans värld, att 
privata aktörer stänger sin verksamhet 
och då går ansvaret att lösa situationen 
till kommunen avslutade Johnny.
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Ja till handlingsplan för 
att förebygga självmord
Organisationen Suicide Zero hade 
lämnat in ett medborgarförslag där 
man vill att Växjö kommun ska ta fram 
en handlingsplan i syfte att förebygga 
självmord. 

En representant från organisationen 
närvarade på fullmäktige och gav en 
utförlig beskrivning av hur en hand-
lingsplan ska vara uppbyggd för att ge 
resultat. 

Handlingsplanen ska gälla alla för-
valtningar inom kommunen, en 
samordnare ska utses och det ska 
tillsättas pengar till arbetet. En kon-
cernövergripande handlingsplan har 
aktualiserats i och med Covid-19. 

Arbetet med handlingsplanen ska 
också samordnas med ett länsgemen-
samt arbete som redan pågår. Medbor-
garförslaget bifölls med bred majoritet 
i fullmäktige.

Tillgängliga 
hundrastgårdar
En medborgare hade kommit in med ett 
medborgarförslag om att anlägga en ny, 
tillgänglig hundrastgård vid Trummen. 

Växjö kommun har redan ett antal hund-
rastgårdar utspridda över kommunen och 
det anses därför inte finnas behov av att 
anlägga ytterligare en. 

Kommunstyrelsens förslag till beslut var 
att uppdra åt tekniska nämnden att göra 
en översyn av befintliga hundrastgårdar 
med syftet att åtminstone en ska kunna 
tillgänglighetsanpassas. 

Detta svar var för 
vagt ansåg Maria 
Garmer (V) som 
yrkade att minst en 
hundrastgård ska 
tillgänglighets-
anpassas. Detta 
yrkande fick inget 

gehör från majoriteten, kommunstyrels-
ens förslag gick igenom.
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Namn: Tomas B Lindahl
Ålder: 53
Bor: Braås 
Gör: Jobbar med etablering och arbetsmarknad i Uppvidinge 
kommun. 
Husdjur: Tre kaniner. 
Favoritmat: Just nu är det nog kräftor. 
Favoritfilm: Senaste filmen som grep tag var The Freedom Writers. 
Favoritbok: Konsten att höra hjärtslag av Jan-Philipp Sendker 
gjorde intryck nyligen. 

Favoritartister: Allt från Sibelius till Nirvana. 
Gör helst en ledig dag: Är i naturen, gärna med vänner. 
Utan detta klarar jag mig inte: Min familj. 
Dold talang: Jag skulle nog vara en bra samtalsterapeut. 
Förtroendeuppdrag: Ersättare i omsorgsnämnden. 
Viktig fråga för mig att driva: Jämställdhet, särskilt att få fler män att hitta engagemanget. 
Just nu tänker jag mycket på: Om det går att vända högervindarna i världen och i så fall hur. 
I Växjö kommun behövs vänsterpolitik: För att skapa ett samhälle där kärlek och gemenskap är 
ledstjärnor och inte hat och själviskhet.

Namn: Ylva Jönsson
Ålder: 60
Bor: Rottne
Gör: Grundskollärare, svenska som andraspråk på högstadieskola i 
Växjö.
Husdjur: Inget, men gosar gärna med barnbarnens katter.
Favoritmat: Wok på egenskördade grönsaker med halloumiost samt 
sommarens favoritröra guacamole på egenodlade bondbönor.
Favoritserie: Hem till byn - första omgången från 70-talet!

Favoritfilm: The Shawshank Redemption (Nyckeln till frihet) 
Favoritartister: Laleh
Favoritförfattare: Sara Lidmans järnbaneepos.
Gör helst en ledig dag: Står böjd över blommor, grönsaker och sniglar hemma eller vid torpet på Öland.
Utan detta klarar jag mig inte: Min envishet.
Dold talang: Kan känna igen och namnge många växter, men det är nog inte så dolt för den som känner mig.
Förtroendeuppdrag: Ersättare i Vidingehem och ersättare i kommunfullmäktige.
Viktig fråga för mig att driva: Omställning till ett miljövårdande och bättre klimat både mellan 
människor och mellan oss och naturen.
Just nu tänker jag mycket på: Hur unga kan ges likvärdiga förutsättningar för att få en bra utbildning.
I Växjö kommun behövs vänsterpolitik för att: Vara en motpol till ett allt hårdare klimat, där det 
gemensamma säljs ut för vinst till de som redan har medan de med sämst förutsättningar får det ännu 
tuffare.

Mina (V)änner
Vilka är det egentligen som sitter i nämnder och styrelser för Vänsterpartiet Växjö? 
Under några nummer presenterar vi dem på sista sidan av Kommunnytt.


